



# Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

## Dagordning styrelsemöte 2024-03-12

**Kallade:** Kerstin Namuth, Benny Johansson, Hans Forsberg, Karin Söderlund, Karin Gustavsson, Stefan Arvidsson, Andreas Löfgren

**Närvarande:** Kerstin Namuth, Benny Johansson, Hans Forsberg, Karin Söderlund, Karin Gustavsson, Stefan Arvidsson, Andreas Löfgren

**Plats:** Zoom kl. 18:30

1. Mötet öppnas
2. Dagordningen fastställdes
3. Föregående mötesprotokoll, inga utestående punkter.
4. Ekonomi
  - 1 Har kassören tillgång till bankkonton och internet-login?  
Nej inte ännu, blir den 19:e eller 20:e mars.
  - 2 Bekräftande beslut att distriktet betalar ut rese-ersättning till deltagarna på förtroendevaldaträffen 10 mars i Uddevalla.  
**Beslut** om att detta utbetalas.
5. Aktuella ärenden och aktiviteter
  - 1 Brev från Södra Inlands Biodlarförening.  
De understryker i ett brev till styrelsen det de sa på årsmötet, vi tar till oss synpunkterna och tackar för brevet. Hans Forsberg skickar svar.
  - 2 Föreningsbidrag Partille och Tanum.  
Två föreningar har sökt bidrag, **beslut** om att vi beviljar bidrag till båda. Mot kvittokopior.
  - 3 Kurs i handhavande av medlemsregistret 25 mars.  
Just nu 18 anmälda, vi skickar ut påminnelse till alla medlemmar, Karin, Karin, Benny och Stefan är med. Benny fixar Zoomlänk.
  - 4 Zoom föreläsning "Skatteregler för Hobbybiodlare" 15 april. Klockan 19,  
Hans F håller föreläsning. Benny fixar Zoom länk.
  - 5 Representation på Vuxenskolans Årsmöten
    - GR Sydost - Alingsås, Lerum, Mölndal och Partille - 27 mars
    - Göteborg - Göteborg och Öckerö - 27 mars
    - Avdelning Väst - Fyrbodan, Ale, Lilla Edet, Kungälv, Stenungsund, Tjörn - 21 mars
    - Regionsstämma 23 aprilIngen från styrelsen kan delta på dessa möten, vi försöker få kallelse i ett tidigare skede nästa år.



## Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

### 6. Rapporter

- Bihälsa-mötet och honungskvalitet i Mjölby.  
(30-40 personer) Karin S deltog och tyckte det var bra. De gick igenom t ex bihusesyn. Karin S föredrog vad som sagts under mötet. Ny träff blir till hösten, pga många nya direktiv. En tanke är att tipsa föreningarna om att göra bihusesynen tillsammans.
- Nordens Ark 9 mars  
Stefan var där, prisutdelning från Västgöta honung till Nordens ark. Föredrag om forskningen kring Nordiska bin. Det var också en träff i deras bigård.
- Förtroendevalda-träffen 10 mars. Kerstin, Hans, Benny, Stefan och Andreas var där.  
Var trevligt och vi fick många tips. Samlade på post-it lappar, svårt att sammanställa. Andreas håller på med efterarbete, sammanställning kommer på mail.
- Valberedningen är redan igång med sitt arbete och önskar få ett fysiskt möte med styrelsen.  
Vi föreslår ett Zoom möte, eftersom vi själva antagligen bara kommer ha 1 fysiskt möte under året, då med thight agenda.
- Kerstin N informerade om upplägget kring utbildning, ett utbildningsråd som förbundsstyrelsen (förbundet) har startat.  
Vi borde ha ytterligare en representant från distriktet. **Beslut** att Hans Forsberg blir en ytterligare representant.

7. Nästa styrelsemöte 3 april över Zoom 18:30. (Obs nytt datum)

8. Mötet avslutades